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Vragen van de leden Jacobi en Eijsink (beiden PvdA) aan de ministers van 
Defensie en van Infrastructuur en Milieu over het bericht dat de Hydrografische 
Dienst de verschijning van 1 800 kaarten opschort (ingezonden 31 januari 
2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichtgeving dat de 1800-serie kaarten met ingang 
van 2013 niet meer in het geheel in het voorjaar zal worden uitgegeven, als 
gevolg van de bezuinigingen binnen Defensie en door grote wijzigingen in de 
verkeersscheidingsstelsels op de Noordzee? 

Vraag 2
Is de aanname in het bericht juist dat door het niet meer volledig in het 
voorjaar verschijnen van de 1800-serie de gebruikers van de kaartensets niet 
meer op een veilige manier het water opgestuurd kunnen worden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat uitgeven van deze dure kaarten halverwege het 
vaarseizoen zonde van het geld is, omdat kaartgebruikers dan geen nieuwe 
meer zullen kopen doordat zij ofwel hun oude kaarten zelf aangepast hebben 
of doorvaren met oude kaarten? Zo ja, zou het dan niet beter zijn om voor dit 
jaar volledig af te zien van uitgave en deze besparing te gebruiken om vanaf 
volgend jaar weer jaarlijks in het vroege voorjaar een uitgave te kunnen 
doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Is er een mogelijkheid dat de kaarten in plaats van op papier voortaan 
digitaal verschijnen met daarbij de mogelijkheid van tussentijdse kaartactuali-
saties waar zeekaartengebruikers zich op kunnen abonneren?
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